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V jabloneckém Eurocentru se setkal poslanec Evropského parlamentu Hynek Fajmon
s Radimem Zikou, náměstkem hejtmana pro rozvoj venkova, zemědělství, životní prostředí a
informatiku,. Se zástupci zemědělců diskutovali o tématech, které je nejvíce trápí.

 Nejžhavějším tématem bylo otevření trhu s půdou cizincům, neboť v této souvislosti panuje
velká obava z růstu cen pozemků i nájmu z nich.

„Za pozitivní lze naopak označit fakt, že v nadcházejících letech bude moci venkov těžit z finančních
prostředků Programu rozvoje venkova, jejichž objem roste,“ uvedl Hynek Fajmon.

„Od počátku příprav Programu rozvoje venkova na léta 2007 – 2013 jsme se zapojili do diskuse,
předkládali svá stanoviska a s pomocí odborné veřejnosti a nevládních organizací jsme se vyjadřovali
k jednotlivým tématům obsaženým v daném programu. V únoru tohoto roku jsme vydali publikaci
s názvem Program rozvoje venkova České republiky na období 2007 - 2010, která shrnuje nabídky
programů, které budou moci podnikatelé a další subjekty ve venkovském prostoru Libereckého kraje
využívat,“ připomněl Radim Zika.


